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MĚSTO TRUTNOV – ZASTUPITELSTVO MĚSTA 
 
 
 

Z á p i s  
ze 4. zasedání zastupitelstva města ze dne 5. září 2022 

Zasedání bylo zahájeno v 16:01 za přítomnosti 29 členů zastupitelstva města.  
Omluveni: Ing. Jaroslav Andrle, Ph.D., Ing. Petr Přívratský, Mgr. Iva Řezníčková 
Pozdní příchod: MUDr. Jiří David  
Nepřítomna: Mgr. Ivana Tezcan 
 
1. Zahájení – Ing. arch. Rosa  

Přivítal přítomné. 
Konstatoval, že zasedání zastupitelstva města bylo svoláno v souladu se zákonem. 

Dále starosta města informoval zastupitele, že pan Petr Ondráško písemně rezignoval na mandát 
v Zastupitelstvu města Trutnova k 29.06.2022. Na jeho místo jako náhradník nastoupil pan Stani-
slav Friedrich. 
 
Složení slibu nového člena Zastupitelstva města Trutnova 

Pan Stanislav Friedrich složil slib člena zastupitelstva města. 
 
Zápis z minulého zasedání zastupitelstva města ověřen, nebyly vzneseny námitky, považuje se za 
schválený. 
Starosta města dále připomněl zákon o střetu zájmů, nutno oznámit nejpozději před hlasováním. 
 
Návrhový výbor 
1. Bc. Kateřina Hůlková Hlasování: 27 – 0 – 1 
2. Ing. Vladislav Sauer Hlasování: 27 – 0 – 1 
3. Mgr. Petr Sobotka Hlasování: 27 – 0 – 1 

Za ověřovatele zápisu stanoveni: Ing. Petr Gaisler, MUDr. Jozef Kochan 

Program 
1. Zahájení 
2. Kontrola plnění usnesení 

Výroční zpráva Hasičského záchranného sboru Trutnov za rok 2021 
Výroční zpráva Policie ČR Trutnov za rok 2021 
Výroční zpráva Městské policie Trutnov za rok 2021 

3a) Rozpočet města na rok 2022 – rozpočtové opatření č. 3 
3b) Darovací smlouva a smlouva o spolupráci – Nadační fond při Oblastní 

nemocnici a. s. 
3c) Pomoc Ukrajině – přehled čerpání peněžních prostředků vyčleněných z veřejných zdrojů 
4. Majetek města 
5. Dotace 
6. Chodník Polská, Správa železnic – Smlouva o budoucím předání a převzetí vyvolané in-

vestice 
7. Financování rekonstrukce mostu e. č. TRU-016 "Prosklená lávka přes ulici 

Na Struze" na rok 2022-2023 
8. Přísedící Okresního soudu v Trutnově 
9. Městská vlaková linka 
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10. Kontrolní výbor – zápis o kontrole č. 1/2022 
11. Různé 
12. Závěr 

Návrhy k programu nebyly. 

Hlasování o předloženém programu: 28 – 0 – 0 – program schválen 

 
 
2. Kontrola plnění usnesení, přehled plnění investičních akcí – Ing. Seidel 

Písemný materiál. 
Ing. Seidel, tajemník MěÚ, informoval zastupitele o plnění usnesení Zastupitelstva města Trutnova 
a o způsobu vyřízení dotazů vznesených na minulém zasedání. Součástí materiálu je také přehled 
investičních akcí města. 

Zahájena rozprava.  
Mgr. Sobotka se dotazuje na investiční akci „Chodník a komunikace Polská I/16“, konkrétně na 
termín dokončení v 06/22. Na jeho dotaz reagoval Ing. Jelínek, vedoucí Odboru rozvoje města, 
který uvedl, že se jedná o chybu v psaní. Předpokládaný termín dokončení akce je 06/2023 a zá-
roveň je termín dokončení závislý na postupu stavebních prací na podzim tohoto roku, 
Ing. Voborník se dotazuje na akci „Oprava Kostelní stezky“. Zajímá ho, proč není uvedena částka 
rozpočtu dle projektové dokumentace. Na dotaz odpověděl Ing. Jelínek, vedoucí Odboru rozvoje 
města.  
Ing. Luhan se dotazuje na akci „Rekonstrukce ul. Národní“. Dle jeho názoru došlo změnou způso-
bu parkování vozidel ke snížení počtu parkovacích míst. Ing. Jelínek, vedoucí Odboru rozvoje 
města, uvedl, že počet míst je o jedno fyzické parkovací místo méně, jinak je stav stejný jako před 
rekonstrukcí. Dříve auta v této ulici stála i na místech, kde neměla. 
Ing. Jaďuď se dotazuje na celkové náklady na akci „Rekonstrukce lávky Na Struze“. Na jeho dotaz 
reagoval starosta města. 
Ing. Voborník se dále dotazuje na výstavbu fotovoltaické elektrárny na střeše budovy městského 
úřadu.  
Další dotazy k danému bodu nebyly. Rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova bere na vědomí 
- informaci o plnění usnesení zastupitelstva města, 
- informaci o plnění investičních akcí. 
Zastupitelstvu města stanovuje 
termín kontroly plnění usnesení 2005-433/6 Strategický plán města Trutnova na další zasedání 
zastupitelstva města. 

  Termín: další řádné zasedání zastupitelstva města 

Hlasování: 13 – 0 – 0 (15) 

 

Mgr. Adamec následně upozornil, že další zasedání zastupitelstva města bude ustavující. Navrhu-
je proto úpravu v termínu: první řádné zasedání zastupitelstva města. 
 
Hlasování o návrhu Mgr. Adamce 

Zastupitelstvo města Trutnova bere na vědomí 
- informaci o plnění usnesení zastupitelstva města, 
- informaci o plnění investičních akcí. 
Zastupitelstvo města Trutnova stanovuje 
termín kontroly plnění usnesení 2005-433/6 Strategický plán města Trutnova na první řádné zase-
dání zastupitelstva města. 

  Termín: první řádné zasedání zastupitelstva města 

Hlasování: 28 – 0 – 0  



Stránka 3 z 16 

Starosta města přivítal zástupce: 
Hasičského záchranného sboru Trutnov – majora Mgr. Jiřího Böhma,  
Policie České republiky v Trutnově – plk. Mgr. Pavla Škanderu, 
Městské policie Trutnov – Mgr. Radka Svobodu  
a předal jim slovo. 

Výroční zpráva Hasičského záchranného sboru Trutnov – major Mgr. Jiří Böhm 

Mjr. Mgr. Böhm, velitel centrální stanice v Trutnově, omluvil plukovníka Mgr. Lelku, ředitele HZS, 
územního odboru Trutnov. Zastupitele krátce seznámil s činností záchranného sboru v průběhu 
minulého roku. Na území katastru města proběhlo celkem 313 zásahů hasičského záchranného 
sboru. Došlo také k úmrtí 3 osob, vždy se jednalo o usmrcení z nedbalosti. Připomněl nejvýznam-
nější zásahy záchranného sboru, většinou se jednalo o požáry způsobené z nedbalosti. V letošním 
roce se členové sboru podíleli na zajištění Krajského asistenčního centra pro Ukrajinu v Hradci 
Králové. Dále pohovořil o vývoji personálního obsazení a technického vybavení. 
 
Zahájena rozprava.  
Mgr. Adamec se dotazoval na rekonstrukce asfaltových ploch v areálu zbrojnice, na které město 
poskytlo finanční dotaci. Mjr. Mgr. Böhm uvedl, že dosud nebyla realizována výměna ploch uvnitř 
areálu hasičské zbrojnice a sportovního areálu. Nyní je upřednostněna rekonstrukce vnitřní části 
stanice.  
Dotazy k danému bodu nebyly. Rozprava ukončena. 

v 16:33 odešel Mgr. Eichler, v 16:35 se vrátil 

Výroční zpráva Policie České republiky v Trutnově – plk. Mgr. Pavel Škandera, vedoucí 
Územního odboru Trutnov 

Plk. Mgr. Škandera uvedl, že v tuto chvíli je rok 2021 již minulostí. Byl opět zvláštní díky epidemic-
ké situaci. Policisté nově řešili dodržování opatření v souvislosti s uzávěrou okresu v únoru loň-
ského roku. Velmi ocenil spolupráci všech složek IZS. Došlo k nárůstu majetkové trestné činnosti 
a také internetové kriminality. Dále pohovořil o personální situaci, která je dlouhodobě nepříznivá. 
Dochází ke generační obměně policistů. 
 
 

v 16:37 přišel MUDr. David 
 
Zahájena rozprava.  
Mgr. Adamec se dotazuje na problematiku internetové kriminality. Zajímá ho, jaká je objasněnost 
této trestné činnosti. Plk. Mgr. Škandera uvedl, že objasňování takového druhu kriminality je velmi 
náročné, probíhá spolupráce na více úrovních v rámci policie. 
Ing. Fajfr se také dotazuje na způsob personálního zajištění při objasňování internetové kriminality. 
Dále ho zajímá také způsob provádění osvěty; jaký je personální stav na Obvodním oddělení Trut-
nov. Plk. Mgr. Pavel Škandera uvedl, že Obvodní oddělní Trutnov má v současné době podstav 
12 policistů a následně doplnil vizi pro jejich obsazování. Prevence probíhá dlouhodobě prostřed-
nictvím policejního tiskového oddělení. 
JUDr., PhDr. Ondráček, Ph.D., uvedl, že dříve zprávy o činnosti byly projednávány v 1. polovině 
roku. Osobně nezaznamenal žádné preventivní aktivity policie v domovech seniorech. Navrhuje 
realizovat osvětovou činnost např. ve velkém sále městského úřadu. Dle jeho názoru je nedosta-
tečná náborová činnost na policejních středních školách, které zřizuje Královéhradecký kraj. Na 
tyto dotazy odpověděl plk. Mgr. Pavel Škandera. 
Mgr. Sobotka navázal na předchozí diskusi a poděkoval za práci policistů. Uvedl praktické zkuše-
nosti s náborem na Krkonošském gymnázium a SOŠ, pracoviště Hostinné. 
Další dotazy k danému bodu nebyly. Rozprava ukončena. 
 
 

v 16:38 odešel Mgr. Hendrych, v 16:45 se vrátil 
v 16:53 odešel Mgr. Sobotka, vrátil se v 16:55  
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Výroční zpráva Městské policie Trutnov – Mgr. Radek Svoboda, ředitel 

Ředitel městské policie krátce pohovořil o vývoji personálního stavu v roce 2021, o městském ka-
merovém systému, složení a výši vybraných pokut a prováděných preventivních aktivitách. 

Zahájena rozprava. 
Ing. Luhan se vrátil k preventivním aktivitám internetové kriminality. Nabídl svoji spolupráci v rámci 
preventivních aktivit. 
Další dotazy k danému bodu nebyly. Rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova bere na vědomí 

 výroční zprávu Hasičského záchranného sboru Trutnov za rok 2021, 

 výroční zprávu Policie ČR za rok 2021, 

 výroční zprávu Městské policie Trutnov za rok 2021. 
Hlasování: 29 – 0 – 0 

 
 

v 17:04 odešla paní Vágner Dostálová, vrátila se v 17:07 
 
 
3a) Rozpočet města na rok 2022 – rozpočtové opatření č. 3 – Ing. arch. Rosa 

Písemný materiál.  
Ing. arch. Rosa zastupitele podrobně seznámil s předkládaným rozpočtovým opatřením. Seznámil 
je také se změnami v oblasti příjmů a výdajů. 
 
Zahájena rozprava.  
Mgr. Adamec se dotazoval na způsob financování výstavby fotovoltaické elektrárny (dále jen 
„FVE“) na budově městského úřadu (viz str. 7). Ing. Seidel, tajemník MěÚ, uvedl, že město bude 
žádat o poskytnutí dotace. V úvahu přicházejí 2 dotační programy. 
Ing. Fajfr se dotazoval na výši investic na úpravu chodníku u mateřské školky a na opravu hlediště 
na Bojišti. Vzhledem k tomu, že nebyl podrobněji seznámen s projektem, zdá se mu částka příliš 
vysoká. Dále se dotazuje, v jakém časovém úseku se bude projednávat prodej „skleníku“ v areálu 
Bojiště (viz str. 8). Dle jeho názoru dojde prodejem skleníku k rozdrobení kompaktnosti areálu 
a případné komplikace pro budoucí pořadatele různých kulturních akcí. Je v zastupitelstvu i proto, 
aby se festival vrátil do Trutnova a tím by se celá věc zkomplikovala. Ing. Fajfr se dále dotazuje na 
výši rozpočtu a dotací pro Klub vojenské historie Trutnov.  
Mgr. Adamec podal doplňující podrobnosti k výkupu „skleníku“ od bývalého nájemce areálu. Pořá-
dání kulturních akcí bude vždy v kompetenci provozovatele areálu.  
Starosta města uvedl, že odpověď na dotaz ohledně financí Klubu vojenské historie Trutnov bude 
odeslána písemně. Dále uvedl, že v případě skleníku se jedná pouze o přesun finančních pro-
středků určených na  projektovou dokumentaci na přestavbu skleníku na položku na rekonstrukci 
amfiteátru vč. terénních úprav a přístupových chodníků. Amfiteátr starosta chápe jako srdce celého 
areálu Bojiště. Prodej však není předmětem dnešního jednání zastupitelstva a bude na rozhodnutí 
nového zastupitelstva, zda přistoupí k prodeji nebo se rozhodne jej zrekonstruovat.   
Ing. Voborník se dotazuje na výdaje na realizaci FVE na budově MěÚ. Na tento dotaz reagoval 
Ing. Jan Seidel, tajemník úřadu. Technická dokumentace je k dispozici u Ing. Masaříka, vedoucího 
Odboru Kancelář MěÚ. FVE je projektována s bateriovým úložištěm, které by mělo zabezpečit 
noční chod budovy úřadu. 
Ing. Fajfr reagoval na příspěvek starosty města. Upozornil, že budova skleníku není zkolaudovaná 
a pořádání kulturních akcí jistě není legální. Částka 900 tis. byla určena na rekonstrukci skleníku. 
Mgr. Sobotka se dotazuje Provozování MHD (viz str. 8). Dotazuje se na částku výběru na jízdném. 
Starosta města uvedl, že bude zaslána písemná odpověď na tento dotaz. 
Ing. Jaďuď se dotazuje na položku Rekonstrukce Lávky Na Struze – odhad nákladů na realizaci 
pro letošní rok (viz str. 4) a zajímá ho, co vše je zahrnuto do této položky. Ing. Jelínek, vedoucí 
Odboru rozvoje města, uvedl, že se jedná o výrobu ocelových konstrukcí lávky mimo stavbu. 
Ing. Luhan se dotazuje na celkové výdaje do areálu PKS Bojiště (viz str. 8). Na tento dotaz reago-
val starosta města. 
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Ing. Fajfr se dotazoval na položku Projektová dokumentace na ordinaci a studii proveditelnosti 
J. R. z Dubé (viz str. 8). Starosta města uvedl, že tento prostor byl vytipován jako vhodný pro vy-
budování ordinace praktického lékaře pro případ, že by si ve městě chtěl zřídit ordinaci lékař. 
Do rozpravy se již nikdo nepřihlásil, rozprava ukončena. 
 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
změny rozpočtu města Trutnova na rok 2022 – rozpočtové opatření č. 3. 

Hlasování: 23 – 0 – 6 
 
 
3b) Darovací smlouva a smlouva o spolupráci – Nadační fond při Oblastní nemocnici a. s.  

– Ing. arch. Rosa 

Písemný materiál.  

Zahájena rozprava. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil, rozprava ukončena.  

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
darovací smlouvu a smlouvu o spolupráci mezi městem Trutnovem a Nadačním fondem při Ob-
lastní nemocnici Trutnov, a. s., v předloženém znění. 

Hlasování: 28 – 0 – 0 (1) 
 

v 17:28 odešel Ing. Voborník 
 
 
3c) Pomoc Ukrajině – přehled čerpání peněžních prostředků vyčleněných z veřejných zdrojů 

– Ing. arch. Rosa 

Písemný materiál.  

Zahájena rozprava. 
Ing. Fajfr se dotazuje na výši mzdových nákladů uvedených v předkládaném materiálu. Mgr. Hen-
drych, místostarosta, doplnil, že se jedná o odměnu podle odpracovaných hodin. 
Do rozpravy se již nikdo nepřihlásil, rozprava ukončena.  

Zastupitelstvo města Trutnova bere na vědomí 
přehled o čerpání prostředků na pomoc Ukrajině. 

Hlasování: 26 – 0 – 0 (3)  
 
 
 

4. Majetek města – Mgr. Eichler 

POZEMKY  

Mat. 4b1 – 5 bodů 

Písemné materiály. 

Zahájena rozprava. Dotazy nebyly, rozprava ukončena. Materiály schvalovány jako celek. 

p. p.  a další, k. ú. Libeč 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
směnu části p. p.  (cca 8,00 m2) v majetku města Trutnova za část p. p.  (cca 25,00 m2) 
a část st. p.  (cca 23,00 m2) v majetku , vše v k. ú. Libeč s doplat-
kem za rozdílnou výměru pozemků za cenu v místě a čase obvyklou ve výši 200,00 Kč/m2, ze 
strany města Trutnova. Náklady spojené s převodem hradí smluvní strany každá z ½. 
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p. p. 2208/7, k. ú. Trutnov 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
prodej části p. p. 2208/7 (cca 135,00 m2) v k. ú. Trutnov Bytovému družstvu Tkalcovská za kupní 
cenu v místě a čase obvyklou ve výši 1.000,00 Kč/m2 jako okapové a přístupové chodníčky. Ná-
klady spojené s převodem hradí kupující. 
 
p. p. 101/1, k. ú. Lhota u Trutnova 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
prodej části p. p. 101/1 (cca 140,00 m2) v k. ú. Lhota u Trutnova  za kupní ce-
nu ve výši 150,00 Kč/m2 jako zahradu. Náklady spojené s převodem hradí kupující. 
 
p. p. 517/1, k. ú. Lhota u Trutnova 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
prodej dvou částí p. p. 517/1 (celkem cca 994,00 m2) v k. ú. Lhota u Trutnova   

 za kupní cenu ve výši 150,00 Kč/m2 k rozšíření vlastních pozemků. Náklady 
spojené s převodem hradí kupující. 
 
p. p. 62/5, k. ú. Voletiny 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
prodej p. p. 62/5 (18,00 m2) v k. ú. Voletiny  za kupní cenu ve výši  
180,00 Kč/m2 k rozšíření vlastních pozemků. Náklady spojené s převodem hradí kupující. 

Hlasování: 28 – 0 – 0 (1) 
 
 
Mat. 4b2 – 3 body 

Písemné materiály. 

Zahájena rozprava. Dotazy nebyly, rozprava ukončena.  

p. p. 1889, k. ú. Libeč 
Zastupitelstvo města Trutnova neschvaluje 
prodej p. p. 1889 (510,00 m2) v k. ú. Libeč  a . 
 
p. p. 3095 a další, k. ú. Trutnov 
Zastupitelstvo města Trutnova neschvaluje 
prodej p. p. 3095 (21,00 m2), p. p. 3096 (20,00 m2), p. p. 3097 (20,00 m2), p. p. 3098 (20,00 m2), 
p. p. 3099 (21,00 m2), p. p. 3100 (21,00 m2), p. p. 3101 (20,00 m2), p. p. 3102 (20,00 m2),  
p. p. 3103 (20,00 m2), p. p. 3104 (21,00 m2) v k. ú. Trutnov . 
 
p. p. 326/4, k. ú. Voletiny 
Zastupitelstvo města Trutnova neschvaluje 
prodej části p. p. 326/4 (cca 220,00 m2) v k. ú. Voletiny . 

Hlasování: 27 – 0 – 0 (2) 
 
 
Pan Lhoták upozornil na problémy s hlasovacím zařízením. Opakování hlasování však nepožadu-
je. 
 

v 17:30 se Ing. Voborník vrátil 
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Mat. 4b3 – 7 bodů 

Písemné materiály.  

Zahájena rozprava. 
Ing. Javůrek požaduje samostatné projednání a hlasování o bodech č. 4, 7. Další dotazy nebyly, 
rozprava ukončena. 
 
Samostatné projednání a hlasování o bodu 4 

Zahájena rozprava k danému bodu. 
Ing. Javůrek požádal o doplňující informace k předkládanému materiálu. Obává se, aby prodej 
neovlivnil případnou výstavbu obecně prospěšné stavby. Na tento dotaz reagoval Ing. Jelínek, 
vedoucí Odboru rozvoje města. Dle jeho názoru zůstane dostatečný koridor pro výstavbu komuni-
kace zachován – předpoklad je komunikace 7,5 m a 2 m na chodník. Ing. Jelínek uvedl, že bylo 
uvažováno dle regulačního plánu. Ing. Javůrek nepovažuje prodej tohoto pozemku za vhodný 
a podle jeho názoru je prostor pro komunikaci nedostatečný, pokud by chtěl odděleně vést chodce 
a cyklisty. Podle názoru Ing. Javůrka je materiál naprosto nedostatečný, aby o něm mohl hlasovat. 
Do diskuse se následně zapojil Mgr. Eichler, místostarosta. Dotazy nebyly, rozprava ukončena. 
 
p. p. 657/2 a další, k. ú. Volanov 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 

 směnu p. p. 657/2 (2,00 m2) v majetku města Trutnova za p. p. 582/2 (24,00 m2), p. p. 582/4 
(34,00 m2), p. p. 582/5 (1,00 m2) a p. p. 583/4 (5,00 m2) v majetku spol. ATS - servis, v.o.s., 
vše v k. ú. Volanov, s doplatkem za rozdílnou výměru pozemků ve výši 150,00 Kč/m2 ze strany 
města Trutnova. Náklady spojené s převodem hradí smluvní strany každá z ½, 

 výkup stavby chodníku na p. p. 582/2, p. p. 582/4, p. p. 583/4, p. p. 650/7 a p. p. 650/8 od spol. 
ATS - servis, v.o.s., vše v k. ú. Volanov, za kupní cenu ve výši 1,00 Kč. 

Hlasování o bodu č. 4: 23 – 2 – 3 (1) 
 
 
Samostatné projednání a hlasování o bodu 7 

Zahájena rozprava k danému bodu. 
Ing. Javůrek se dotazuje na výstavbu budoucí komunikace. Na tento dotaz reagoval Ing. Jelínek, 
vedoucí Odboru rozvoje města.  
Další dotazy nebyly, rozprava ukončena. 

p. p. 237/54 a další, k. ú. Trutnov 
Zastupitelstvo města Trutnova neschvaluje 
prodej části p. p. 237/54 (cca 40,00 m2), části p. p. 2242/2 (cca 83,00 m2) a části p. p. 2240/1 (cca 
12,00 m2) v k. ú. Trutnov . 

Hlasování o bodu č. 7: 29 – 0 – 0 
 
 
Samostatné projednání a hlasování o bodech 1-3, 5-6 

Zahájena rozprava k daným bodům. Dotazy nebyly, rozprava ukončena. 

p. p. 14/3, k. ú. Voletiny 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
prodej p. p. 14/3 (29,00 m2) v k. ú. Voletiny  za kupní cenu 
v místě a čase obvyklou ve výši 180,00 Kč/m2 jako přístupovou cestu. Náklady spojené s převo-
dem hradí kupující (včetně vytyčení oplocení a případných nákladů na jeho posunutí). 
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st. p. 1145, k. ú. Horní Staré Město 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
prodej st. p. 1145 (6,00 m2) v k. ú. Horní Staré Město  za kupní cenu  
v místě a čase obvyklou ve výši 550,00 Kč/m2 jako pozemek pod chatkou. Náklady spojené  
s převodem hradí kupující. 
 
p. p. 2233/1, k. ú. Trutnov 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
prodej části p. p. 2233/1 (pozemek pod opěrnou zdí – 373,00 m2) v k. ú. Trutnov Správě železnic, 
státní organizaci, za kupní cenu ve výši 66.760,00 Kč. Náklady spojené s převodem hradí kupující. 
 
p. p. 1807/4, k. ú. Trutnov 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
prodej p. p. 1807/4 (1 627,00 m2) v k. ú. Trutnov  za kupní cenu ve výši 
650,00 Kč/m2 jako zahradu. Náklady spojené s převodem hradí kupující 

Hlasování o bodech č. 1-3, 5-6: 29 – 0 – 0 
 
Mat. 4b4 – 4 body 

Písemné materiály.  

Zahájena rozprava. Dotazy nebyly, rozprava ukončena. Materiály hlasovány jako celek. 

p. p. 1172/1 a p. p. 1176/2, k. ú. Křenov u Žacléře 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 

 bezúplatný převod stavby komunikace č. III/30020 včetně všech součástí a příslušenství na  
p. p.1172/1 a p. p. 1176/2 v k. ú. Křenov u Žacléře, obci Bernartice v úseku od křižovatky 
s komunikací III/30019 v délce 0,072 km, a to včetně mostu ev. č. 30020-1, od Královéhradec-
kého kraje, 

 bezúplatný převod pozemků z majetku Královéhradeckého kraje do vlastnictví města Trutnova, 
jedná se o p. p. 1172/1 (2 929,00 m2) a p. p. 1176/2 (428,00 m2) v k. ú. Křenov u Žacléře, obci 
Bernartice. Náklady spojené s převodem hradí obdarovaný. Smluvní strany tímto sjednávají 
bezúplatně k tíži obdarovaného zákaz zcizení, kterým se obdarovaný výslovně zavazuje, že po 
dobu 10 let ode dne podpisu darovací smlouvy nepřevede vlastnické právo k nemovité věci tře-
tí osobě a o nemovitou věc bude přinejmenším po tuto dobu řádně pečovat, užívat ji výhradně 
jako účelovou komunikaci, v souladu s veřejným zájmem, tj. zejména ji nebude využívat ke 
komerčním či jiným výdělečným účelům a ani ji k takovým účelům neposkytne. Tento zákaz se 
v souladu s § 1761 občanského zákoníku nezřizuje jako právo věcné. 

 
Změna katastrální hranice 
Zastupitelstvo města Trutnova souhlasí 
s navrženou změnou katastrální hranice mezi katastrálním územím Lhota u Trutnova a katastrál-
ním územím Bezděkov u Trutnova dle předloženého návrhu. 
 
p. p. 188/54 a další k. ú. Poříčí u Trutnova 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
prodej p. p. 188/54 (125,00 m2), p. p. 205/3 (1 194,00 m2), p. p. 226/22 (136,00 m2), p. p. 1088/3 
(263,00 m2), p. p.1099/17 (53,00 m2), p. p. 1433/10 (48,00 m2), p. p. 1435/4 (902,00 m2), p. p. 
1435/5 (479,00 m2), p. p. 1510/44 (42,00 m2), p. p. 1558/2 (116,00 m2), p. p. 1558/4 (2,00 m2),  
p. p. 1761/1 (984,00 m2), p. p. 1761/2 (123,00 m2), p. p. 1761/28 (43,00 m2), p. p. 1761/29 
(70,00 m2), p. p. 1761/31(166,00 m2), p. p. 1761/39 (172,00 m2), p. p. 1761/40 (75,00 m2), p. p. 
1761/43 (1 418,00 m2), p. p. 1761/56 (656,00 m2), p. p. 1761/64 (432,00 m2), 
p. p. 1761/72 (174,00 m2) a p. p. 1761/77 (39,00 m2), p. p. 1761/78 (5,00 m2), p. p. 1761/80 
(149,00 m2), p. p. 1761/92 (355,00 m2), p. p. 1761/93 (199,00 m2), p. p. 1761/94 (4 954,00 m2), 
p. p. 1761/96 (77,00 m2), p. p. 1761/97 (3,00 m2), p. p. 1761/102 (326,00 m2), p. p. 1761/107 
(56,00 m2) p. p. 1761/113 (2 303,00 m2), k. ú Poříčí u Trutnova, Ředitelství silnic a dálnic ČR, stát-
ní příspěvkové organizaci, k realizaci stavby D11 za kupní cenu ve výši 5.856.165,00 Kč. DPH ve 
výši 21,00 % hradí prodávající.  
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Změna katastrální hranice 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 

 návrh změny katastrální hranice mezi katastrálním územím Lhota u Trutnova, Bezděkov 
u Trutnova a Petříkovice u Trutnova dle předloženého návrhu, 

 uzavření Dohody o změně hranic obcí s obcí Chvaleč dle předloženého návrhu změny. 

Hlasování: 26 – 0 – 3 
 
 
BYTOVÉ ZÁLEŽITOSTI 

Zahájena rozprava k materiálům Mat. 4.c1-4.c3 

Písemné materiály. Zahájena rozprava k daným bodům. Dotazy nebyly, rozprava ukončena. 

Mat. 4c1 – Tichá čp. 524 (odepsání nevymahatelné pohledávky) 

Zastupitelstvo města Trutnova bere na vědomí 
zánik pohledávky: 

 ve výši 231.178,00 Kč poplatek z prodlení z dluhu na nájemném za byt v domě čp. 524 v Tiché 
ulici v Trutnově dle rozsudku OS v Trutnově č. j.  ze dne 22.04.1997 po  

. 
Zastupitelstvu města schvaluje 
odepsání pohledávky:  

 ve výši 231.178,00 Kč poplatek z prodlení z dluhu na nájemném za byt v domě čp. 524 v Tiché 
ulici v Trutnově dle rozsudku OS v Trutnově č. j.  ze dne 22.04.1997 po  

. 

 
 
Mat. 4c2 – Horská čp. 181 a Moravská čp. 63 (odepsání nevymahatelné pohledávky) 

Zastupitelstvo města Trutnova bere na vědomí 
zánik pohledávek: 

 ve výši 200.428,00 Kč poplatek z prodlení ve sporu o zaplacení 9.144,00 Kč za byt v domě  
čp. 181 v Horské ulici v Trutnově dle platebního rozkazu OS v Trutnově č. j.  ze dne 
30.05.1995, 

 ve výši 6.600,00 Kč náklady soudního řízení ve sporu o zaplacení 5.322,00 Kč za byt v domě 
čp. 63 v Moravské ulici v Trutnově dle platebního rozkazu OS v Trutnově č. j.  ze 
dne 14.09.2001, 

 ve výši 5.732,00 Kč dlužné nájemné za byt v domě čp. 63 v Moravské ulici v Trutnově dle pla-
tebního rozkazu OS v Trutnově č. j.  ze dne 27.11.2007 s náklady soudního 
řízení ve výši 12.024,00 Kč a s nevyčísleným zákonným úrokem z prodlení po  

. 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
odepsání pohledávek:  

 ve výši 200.428,00 Kč poplatek z prodlení ve sporu o zaplacení 9.144,00 Kč za byt v domě  
čp. 181 v Horské ulici v Trutnově dle platebního rozkazu OS v Trutnově č. j.  ze dne 
30.05.1995, 

 ve výši 6.600,00 Kč náklady soudního řízení ve sporu o zaplacení 5.322,00 Kč za byt v domě 
čp. 63 v Moravské ulici v Trutnově dle platebního rozkazu OS v Trutnově č. j.  ze 
dne 14.09.2001, 

 ve výši 5.732,00 Kč dlužné nájemné za byt v domě čp. 63 v Moravské ulici v Trutnově dle pla-
tebního rozkazu OS v Trutnově č. j.  ze dne 27.11.2007 s náklady soudního 
řízení ve výši 12.024,00 Kč a s nevyčísleným zákonným úrokem z prodlení po  

. 
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Mat. 4c3 – Horská čp. 138 (odepsání pohledávek) 

Zastupitelstvo města Trutnova bere na vědomí 
zánik pohledávek: 

 ve výši 11.942,00 Kč zbývající část jistiny dle platebního rozkazu OS v Trutnově  
ze dne 18.06.2001 s příslušenstvím tvořeným nevyčísleným poplatkem z prodlení a náklady 
soudního řízení ve výši 10.240,00 Kč, 

 ve výši 4.970,00 Kč zbývající část jistiny dle platebního rozkazu OS v Trutnově  ze 
dne 30.06.1999 s příslušenstvím tvořeným nevyčísleným poplatkem z prodlení a náklady 
soudního řízení ve výši 534,00 Kč po . 

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
odepsání pohledávek:  

 ve výši 11.942,00 Kč zbývající část jistiny dle platebního rozkazu OS v Trutnově  
ze dne 18.06.2001 s příslušenstvím tvořeným nevyčísleným poplatkem z prodlení a náklady 
soudního řízení ve výši 10.240,00 Kč, 

 ve výši 4.970,00 Kč zbývající část jistiny dle platebního rozkazu OS v Trutnově  ze 
dne 30.06.1999 s příslušenstvím tvořeným nevyčísleným poplatkem z prodlení a náklady 
soudního řízení ve výši 534,00 Kč po . 

Hlasování o materiálech Mat. 4c1-4c3: 29 – 0 – 0 
 
 
 
NEBYTOVÉ PROSTORY 

Mat. 4d1 – Nebytová jednotka č. 391/101 v domě čp. 391 v ul. Pražská, Trutnov 
(býv. restaurace Na Pražské) 

Písemný materiál.  

Zahájena rozprava.  
Mgr. Adamec chápe, že provozování restaurace je v současné době problematické. Zajímá ho, jak 
je ošetřen vztah s nájemcem, který si po uplynutí 5leté doby nebude chtít prostory odkoupit. Na 
tento dotaz reagoval místostarosta města Mgr. Eichler a posléze Ing. Bednářová, vedoucí Odboru 
majetku města. Mgr. Adamec by prostor v zásadě vůbec neprodával. Prostor je dle jeho názoru 
docela lukrativní. Podle jeho názoru buď ať si zájemce prostor koupí nebo pronajme. V případě 
prodeje ať se udělá řádná dražba. Mgr. Adamec navrhuje stažení materiálu z programu dnešního 
zasedání. 
Žádné další dotazy a připomínky nebyly, rozprava ukončena. 
 

Hlasování o návrhu Mgr. Adamce – stažení materiálu 

 
Hlasování o stažení materiálu: 27 – 0 – 2  

 
 

Materiál stažen z programu dnešního zasedání zastupitelstva města. 
 
 
5. DOTACE – Ing. arch. Rosa  

5a) Dotace OSTATNÍ (nad 50.000,00 Kč) – Dotkni se křídel, z. s. 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova neschvaluje 
poskytnutí dotace ve výši 89.000,00 Kč pro Dotkni se křídel, z. s., IČ 06467521, čp. 216, 542 13 
Jívka, na účel v kategorii OSTATNÍ odst. 4.4. Ostatní dotace výše nedefinované – částečná úhra-
da výdajů spojených s činností spolku zabývajícím se pořádáním programů v oblasti enviromentál-
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ní výchovy a vzdělávání – programy na téma myslivost, sokolnictví, kynologie, falconyterapie apod. 
v roce 2022 (jedná se zejména o výdaje na cestovné, pohonné hmoty, propagační materiály, od-
měny, pomůcky pro práci se zvířaty, krmivo, údržba vozu, veterinární služby, údržba prostor v cen-
tru), včetně uzavření veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování: 24 – 0 – 2 (3) 
 
5b) Dotace OSTATNÍ (nad 50.000,00 Kč) – Oblastní nemocnice Trutnov, a. s. 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava.  
JUDr., Ph.Dr. Ondráček, Ph.D., se dotazuje, zda dotace je určena na získání praktických lékařů ve 
městě nebo lékařů do Oblastní nemocnice Trutnov, a. s. Navrhoval by vyčlenění prostoru, kde by 
mohly být vybudovány ordinace zubních a praktických lékařů, kterých je ve městě nedostatek. Na 
tento dotaz reagoval starosta města. Jedná se o spolupráci města a nemocnice. Město je schopno 
nabídnout lékařům také možnost ubytování. 
Ing. Jaďuď se dotazuje na realizaci zamýšlené reklamní – náborové kampaně. Informace doplnil 
starosta města. 
Ing. Fajfr se domnívá, že vyčleněná částka na kampaň je velmi nízká. Uvědomuje si, že ve městě 
je nedostatek lékařů. Starosta města uvedl, že se jedná o první krok v této oblasti, u kterého bude 
muset být vyhodnocen jeho přínos. 
Do rozpravy se již nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena. 

 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 

 poskytnutí dotace ve výši 50,00 % celkových nákladů reklamní – náborové kampaně, nejvýše 
však 100.000,00 Kč pro Oblastní nemocnici Trutnov, a. s., IČ 26000237, Maxima Gorkého 77, 
Trutnov, na účel v individuálně podané žádosti ze dne 18.08.2022 – částečná úhrada výdajů 
spojených s reklamní – náborovou kampaní zaměřenou na získání nových lékařů do regionu 
města Trutnova v roce 2022 a 2023 (zejména výdaje reklamní agentuře), 

 veřejnoprávní smlouvu pro Oblastní nemocnici Trutnov, a. s., IČ 26000237, Maxima 
Gorkého 77, Trutnov, dle předloženého znění. 

Hlasování: 28 – 0 – 1 
 
 
5c) Dotace SPORT (nad 50.000,00 Kč) – FK Sokol Volanov, z. s. 

Písemný materiál 

Zahájena rozprava. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 

 poskytnutí investiční dotace ve výši 118.900,00 Kč pro FK Sokol Volanov, z. s., IČ 47467100, 
sportovní hřiště, Volanov, 541 01 Trutnov, na účel určený žadatelem v individuálně podané žá-
dosti ze dne 01.07.2022, tj. na úhradu výdajů spojených s pořízením zahradního traktoru pro 
údržbu fotbalového hřiště a okolních ploch v roce 2022, 

 veřejnoprávní smlouvu pro FK Sokol Volanov, z. s., IČ 47467100, sportovní hřiště, Volanov,  
541 01 Trutnov, v předloženém znění. 

Hlasování: 29 – 0 – 0 
 
 
5d) Dotace SPORT (nad 50.000,00 Kč) – MFK Trutnov, z. s. 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 

 poskytnutí dotace ve výši 400.000,00 Kč pro MFK Trutnov, z. s., IČ 43463819, Na Lukách 466, 
Trutnov, na účel určený žadatelem v individuálně podané žádosti ze dne 13.06.2022, tj. čás-
tečná úhrada výdajů spojených s přípravou a činností fotbalového mužstva „A“–týmu a dalších 
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týmů (U12-U19, WU13, WU19) v celostátních soutěžích v sezóně 2022/2023 (zejména výdaje 
na materiální zabezpečení hráčů, odměny licencovaným trenérům, hráčům a realizačním 
týmům, doprava), 

 veřejnoprávní smlouvu pro MFK Trutnov, z. s., IČ 43463819, Na Lukách 466, Trutnov, v před-
loženém znění. 

Hlasování: 29 – 0 – 0 
 
 
5e) Dotace SPORT (nad 50.000,00 Kč) – TJ LOKOMOTIVA TRUTNOV, z. s. 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava. 
Ing. Fajfr zopakoval, že by považoval za vhodné, aby se zasedání zastupitelstva města účastnil 
předseda sportovního klubu, který by zastupitele podrobně seznámil s plánovanými záměry klubu. 
Následně Ing. Fajfr uvedl, že přehlédl tištěnou prezentaci projektu na sezónu 2022/2023, kterou 
měli všichni zastupitelé připravenou na stole. 
Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 

 poskytnutí dotace v režimu de minimis ve výši 2.000.000,00 Kč pro TJ LOKOMOTIVA TRUT-
NOV, z. s., IČ 47462965, Národní 199, Trutnov, na účel určený žadatelem v individuálně po-
dané žádosti ze dne 09.08.2022, tj. částečná úhrada výdajů spojených s přípravou a činností 
basketbalového oddílu – družstva „A“ týmu žen klubu TJ LOKOMOTIVA TRUTNOV, z. s., pů-
sobícího v nejvyšší republikové soutěži žen – Ženské basketbalové lize v sezóně 2022/2023, 
(zejména výdaje na užívání sportovních zařízení, dopravné, cestovné – letenky, ubytování hrá-
ček a realizačního týmu – nájemné a služby, poplatky ČBF, AŽLK, AŽLBK, výdaje na rozhodčí  
a pořadatele, sportovní vybavení, zdravotní materiál a pojištění, odměny hráček a realizačního 
týmu {včetně DPP a DPČ} a výdaje na provoz oddílu, propagační činnost, administrativní čin-
nost apod.), 

 veřejnoprávní smlouvu pro TJ LOKOMOTIVA TRUTNOV, z. s., IČ 47462965, Národní 199, 
Trutnov, dle předloženého znění. 

Hlasování: 26 – 0 – 3 
 
 

v 18:03 odešel Mgr. Paták 
v 18:06 odešla paní Špetlová 

 
 
6. Chodník Polská, Správa železnic – Smlouva o budoucím předání a převzetí vyvolané in-

vestice – Mgr. Hendrych 

Písemný materiál.  

Zahájena rozprava. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
uzavření „Smlouvy o budoucím předání a převzetí vyvolané investice“ se Správou železnic, státní 
organizací ve smyslu ustanovení zákona č. 89/2012 Sb., občanský zákoník k připravované akci 
„Rozšíření přejezdu P4561 v ev. km 126,191, trati Jaroměř-Trutnov hl. n. – Trutnov, ulice Polská“ 
v předloženém znění. 
Zastupitelstvo města Trutnova ukládá 
Ing. Jelínkovi, vedoucímu Odboru rozvoje města, zajistit uzavření „Smlouvy o budoucím předání 
a převzetí vyvolané investice“ se Správou železnic, státní organizací, v předloženém znění 
v termínu do 19.09.2022. 

Termín: 19.09.2022 

Hlasování: 28 – 0 – 0 (1) 
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7. Financování rekonstrukce mostu e. č. TRU-016 "Prosklená lávka přes ulici Na Struze" na 
rok 2022-2023 – Mgr. Hendrych 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava k tomuto bodu.  
Ing. Jaďuď se pozastavuje nad výší částky v roce 2022 v souvislosti s projednávaným  rozpočto-
vým opatřením č. 3 (viz bod 3a). Na jeho dotaz reagoval Ing. Jelínek, vedoucí Odboru rozvoje 
města. Jsou zahrnuty náklady na zhotovení projektové dokumentace a přeložku inženýrských sítí 
společnosti ČEZ. Na financování bude použita dotace od Státního fondu dopravní infrastruktury. 
Další dotazy nebyly, rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
vyčlenění finančních prostředků na stavební akci rekonstrukce mostu e. č. TRU-016 "Prosklená 
lávka přes ulici Na Struze" pro roky 2022-2023 následovně: 

 v roce 2022 budou vyčleněny finanční prostředky ve výši 7 mil. Kč, 

 v roce 2023 budou vyčleněny finanční prostředky ve výši 25 mil. Kč. 

Hlasování: 24 – 0 – 4 (1) 
 
 
 
8. Přísedící Okresního soudu v Trutnově – Ing. arch. Rosa 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil, rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova volí 
, bytem Trutnov, do funkce přísedící u Okresního soudu v Trutnově. 

Hlasování: 26 – 0 – 0 (3) 

v 18:10 se vrátil Mgr. Paták 
v 18:11 se vrátila paní Špetlová 

v 18:13 odešel pan Sucháň, vrátil se v 18:13 
v 18:17 odešel Mgr. Sobotka, vrátil se v 18:21 

v 18:29 odešel pan Lhoták, v 18:32 se vrátil 
 
 
9. Městská vlaková linka – Ing. arch. Rosa 

Písemný materiál.  

Zahájena rozprava. 
Ing. Javůrek uvedl, že sdružení Žít v Trutnově s určitými výhradami předkládaný materiál podpoří. 
Dle jeho názoru měl být tento materiál předložen již dříve. Jako případný problém vnímá zřízení 
železniční zastávky v Libči kvůli chybějícímu chodníku (mohlo by dojít k ohrožení bezpečnosti ob-
čanů). Poukázal také na současný stav nádraží v Trutnově - střed.  
Mgr. Adamec uvedl, že vybudování městské vlakové linky je zvažováno dlouhodobě. U železniční 
zastávky ve Volanově, také chybí část přístupového chodníku. Domnívá se, že dojde ke zvýšení 
komfortu cestujících v souvislosti s očekávanými dopravními problémy v souvislosti s dostavbou 
dálnice. Provoz je ovlivněn kapacitou trati. Bude nutná propagace mezi obyvateli města. Dále do-
plnil, že u nádraží často chybí parkovací místa a další infrastruktura je nedostatečná. Tratě mají 
také omezenou kapacitu. 
Na jeho dotaz reagoval starosta města. Město může investovat pouze do svých objektů. Město 
zvažuje vybudování přístupového chodníku k zastávce. Jednotlivé kroky musí mít však návaznost. 
Ing. Jaďuď se dotazuje, zda byla provedena nějaká anketa mezi obyvateli Poříčí nebo Libče. 
Osobně s některými obyvateli mluvil a o těchto záměrech města nevěděli. Na jeho dotaz reagoval 
starosta města. Městská vlaková linka bude provozována od března do prosince roku 2023. Služ-
ba bude muset být provozována alespoň 2 roky, aby bylo možné vyhodnotit její přínos. 
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JUDr., PhDr. Ondráček, Ph.D., by uvítal prodloužení vlakové linky do zastávek Staré Město a Kal-
ná Voda. Dle jeho názoru by to byla služba pro občany, kteří zde žijí. Obslužnost MHD a vlaků je 
zde nedostatečná. Starosta města doplnil, že tento model by byl ideální. Na trati Trutnov – Svobo-
da nad Úpou chybí odpovídající technické zabezpečení, na této trati se může pohybovat vždy pou-
ze jeden spoj. Správa železnic o změně není ochotna diskutovat, další omezujícím prvkem je 
technické vybavení hlavního nádraží v Trutnově. 
Ing. Javůrek se ještě dotazuje, zda bude provedena rekonstrukce výhybek na hlavním nádraží. 
Starosta města uvedl, že během dosavadních jednání se zástupci Českých drah to nikdo nezmínil. 
Tato trať je jednou z priorit Královéhradeckého kraje. Dále se Ing. Javůrek dotazuje na možnost 
kombinované přepravy, a zda město může ovlivnit druh používaných vlaků (např. pro přepravu 
jízdních kol). Starosta města uvedl, že v současné chvíli to není možné.  
Ing. Fajfr uvítal realizaci tohoto projektu. S ohledem na současný vývoj se dá předpokládat nárůst 
počtu cyklistů. 
Ing. Luhan se domnívá, že pro občany bude velmi důležitá výše jízdného. Starosta města uvedl, že 
cena jízdného ve srovnání s ostatními městy je v Trutnově nízká.  
Další dotazy k materiálu nebyly. Rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova souhlasí 
s uzavřením smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města Trutnova na zajištění dopravní obsluž-
nosti veřejnou drážní osobní dopravou. 

Hlasování: 25 – 0 – 3 (1) 
 
 
10. Kontrolní výbor – zápis o kontrole č. 1/2022 – Ing. Luhan 

Písemný materiál. 

Ing. Luhan ocenil spolupráci Ing. Jelínka, vedoucího Odboru rozvoje města, při realizaci této kont-
roly. 

Zahájena rozprava. 
JUDr., PhDr. Ondráček, Ph.D., by uvítal, kdyby v předkládaném kontrolním zjištění byl přijat návrh 
nějakého opatření. 
Ing. Fajfr uvedl, že byl iniciátorem provedení této kontroly. Závěr kontroly je z jeho pohledu nedo-
statečný. Navrhuje, aby Technické služby Trutnov s.r.o., zavedly standardní evidenci stavebního 
materiálu. Inventarizaci považuje za důležitý nástroj kontroly. 
Mgr. Hendrych, místostarosta, uvedl, že kostky byly zdokumentovány, byla zhotovena jejich foto-
dokumentace a byl proveden propočet jejich počtu. 
Ing. Fajfr s tímto názorem nesouhlasí. Osobně ví o hromadě kostek, která byla použita občanem 
města k vydláždění dvorku. 
Ing. Luhan doplnil, že předmětem kontroly byl přesný odhad počtu kostek a jak se využívají. Podle 
odhadu je uložených kostek dokonce více, než bylo na pěší zóně. Není si jist, zda by kontrolní vý-
bor měl v každém zápisu navrhovat opatření. Konstatovali, že není evidence.  
Mgr. Adamec uvedl, že si není jist reálností zavedení evidence kostek. Pokud někdo ví o pravdě-
podobném spáchání trestného činu, měl by se obrátit na orgány činné v trestním řízení. Materiál 
vykopaný během rekonstrukcí se většinou znovu využívá při dalších investičních akcích. 
Ing. Fajfr uvedl, že se na něj obrátila občanka s podezřením na spáchání trestného činu, poskytla 
mu i fotodokumentaci. Doporučil jí obrátit se přímo na orgány činné v trestním řízení. Takových 
případů bylo dle jeho tvrzení více. 
Mgr. Hendrych, místostarosta, uvedl, že tuto informaci měli všichni vědět hned na začátku. 
JUDr., PhDr. Ondráček, Ph.D., navrhl případný odprodej použitého materiálu občanům. Zavedení 
evidence by předešlo případným pochybám, zda došlo ke krádeži. 
Mgr. Hendrych, místostarosta, informoval o dalším využití kostek (např. na městském hřbitově, na 
parkovacích plochách u MŠ Kulíšek). 
Ing. Jelínek, vedoucí Odboru rozvoje města, uvedl, že město tento materiál skladuje na 2 místech: 
v Technických službách Trutnov, s.r.o. a v prostoru u Zahradnictví Mečíř v Dolním Starém Městě, 
kde bohužel není žádné technické zařízení pro jejich vážení. Nutné je také brát zřetel na náklady 
na přepravu materiálu, jeho paletování. 



Stránka 15 z 16 

Ing. Fajfr si chtěl koupit od města kostky. Proto se začal zajímat, jak probíhá jejich evidence a ná-
sledná inventarizace. Dle jeho názoru evidence není dostatečná, a proto inicioval téma této kontro-
ly. 
Ing. Javůrek se dotazuje na využití skladovacích prostor bez možnosti jejich vážení. Dotazuje se, 
zda uskladnění kostek z pěší zóny nebylo součástí ceny prováděného díla. Zodpověděl starosta 
města. 
Další dotazy k materiálu nebyly. Rozprava ukončena. 

 
Zastupitelstvo města Trutnova bere na vědomí 
zápis o kontrole č. KV-1/2022 kontrolního výboru. 

Hlasování: 27 – 0 – 1 (1) 
 
 
11. Různé 

Dotazy zastupitelů 

Mgr. Sobotka 
Dotazuje se, jaká opatření město přijímá v souvislosti se zvyšujícími se cenami energií.  
Mgr. Eichler, místostarosta, uvedl, že město má přehled o spotřebách jednotlivých odběrných míst, 
vše se však bude odvíjet od výše cen energií. 
 

v 18:51 odešel Mgr. Sobotka, v 18:53 se vrátil 
v 18:54 odešel MUDr. Kochan 

 
 
Mgr. Adamec 
V návaznosti na předchozí diskuzi doplnil, že je nutné počkat, až budou případně ceny energií za-
stropovány. Trh s energiemi nefunguje, na trhu se zastavilo obchodování. Čeká se na výsledek 
politických vyjednávání v Bruselu. 
 
Ing. Javůrek 
Doporučoval by se soustředit na případné úspory v oblasti spotřeby energií. Mgr. Eichler, místosta-
rosta, doplnil, že úsporná opatření jsou připravována. 
 
MgA. Kasík 
V návaznosti na předchozí diskuzi doplnil, že také UFFO pracuje na přípravě výstavby FVE. 
 
Ing. Voborník 
Dotazuje se Mgr. Eichlera, místostarosty, jak probíhá příprava Akčního plánu pro udržitelnou ener-
gii a klima (tzv. SECAP) v rámci Paktu starostů a primátorů pro udržitelnou energii a klima.  
Mgr. Eichler, místostarosta, uvedl, že byla zpracována úvodní analytická část, kterou bude město 
připomínkovat. 
Ing. Voborník se dotazuje, v jaké cenové relaci se pohybuje zmiňovaná služba. Podotknul, že tyto 
služby jsou nabízeny také zdarma. Mgr. Eichler, místostarosta, uvedl, že o nabízených neplace-
ných službách v této oblasti ví. Je nutné si uvědomit, že je o ně velký zájem a jsou tedy hůře do-
stupné. Doplnil, že náklady na zpracování akčního plánu jsou hrazeny z dotace, výstupy z tohoto 
projektu slouží zároveň jako podklady pro získání případných dotací. 
 
Mgr. Sobotka 
Dotazuje se na výstavbu chodníku v ulici Mírová. Ing. Jelínek, vedoucí Odboru rozvoje města, 
uvedl, že dosud chybí souhlasy vlastníků dotčených pozemků, bude nutné ještě získat stavební 
povolení pro úpravu železničního přejezdu. 
Dále se dotazuje na realizaci rekonstrukce Lípového náměstí v Poříčí. Starosta města uvedl, že 
minulý měsíc město získalo stavební povolení, realizace bude za předpokladu schválení novým 
zastupitelstvem zahájena v příštím roce. 
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Dále se dotazoval na případný prodej vnitrobloku na Kryblici. Na tento dotaz reagoval Mgr. Eichler, 
místostarosta. 
 

v 19:04 odešel p. Lhoták, Mgr. Horák 
v 19:07 se Mgr. Horák vrátil 

 
Ing. Fajfr 
Nově zvolenému zastupitelstvu města doporučil, aby věnovalo větší pozornost podpoře Vojenské-
mu historickému klubu 1866 a také zvažovalo obnovení pořádání festivalu tzv. „českého Wo-
odstocku“ v Trutnově na Bojišti. 
 
Ing. Javůrek 
Dotazuje se na odstranění příčných prahů u ZŠ R. Frimla a z jakého důvodu je oprava řešena až 
v průběhu školního roku. Mgr. Hendrych, místostarosta, uvedl, že tuto opravu realizují Technické 
služby Trutnov, s.r.o. Ing. Labík, jednatel společnosti, doplnil, že v průběhu léta nebyl k dispozici 
asfalt. Dnes probíhá pokládka asfaltu a příčné prahy budou instalovány zpět. Tuto skutečnost ná-
sledně potvrdila paní Špetlová, která v dané lokalitě bydlí. 
 
Ing. Voborník 
Uvedl, že existuje dotace Rozvoj regionálních kulturních a kreativních center, kde je možnost zís-
kat až 100 % celkových způsobilých výdajů. Dotazuje se, zda by tato dotace nemohla být využita 
na rozšíření Střediska volného času (dále SVČ). Starosta města uvedl, že není plánováno rozšiřo-
vání SVČ. Město podalo v rámci tohoto projektu žádost o dotaci na rekonstrukci kina Vesmír. 
 
Ing. Jaďuď 
V souvislosti s výstavbou dálnice D11 v Trutnově se dotazuje na průběh jednání města s Ředitel-
stvím silnic a dálnic. Mgr. Adamec uvedl, že město tlačí na dodržování termínů výstavby dálnice, 
město získalo také příslib ze strany Ministerstva dopravy ČR. Pevně doufá, že stavba dálnice bude 
zahájena během příštího roku. Přes 80 % potřebných pozemků již bylo vykoupeno. 
 
 
12. Závěr 

Starosta města poděkoval všem zastupitelům za účast na dnešním zasedání a věcné projednání 
materiálů. Poděkoval členům zastupitelstva města za aktivity v rámci zastupitelstva města a dal-
ších orgánů města. Také poděkoval za práci v orgánech města Trutnova Ing. Petru Přívratskému, 
který se dnešního zasedání nemohl zúčastnit z důvodu vážné nemoci. Popřál mu brzké uzdravení. 
Mgr. Adamec také poděkoval všem zastupitelům za spolupráci. Zároveň popřál úspěch v nadchá-
zejících komunálních volbách. 

Zasedání zastupitelstva města bylo ukončeno v 19:20. 

Zapsala: Mgr. Petra Velebová 
 
 
 
 
 
Ing. arch. Michal Rosa v. r. Mgr. Tomáš Hendrych v. r. 
 starosta místostarosta 

Ověřovatelé zápisu: 

 Ing. Petr Gaisler MUDr. Jozef Kochan 

L. S. 




